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Sivistysvaliokunta voi merkitä tiedoksi sivistysjohtajan esittelemät 
valmistelussa olevat asiat ja asiat, joiden valmistelua harkitaan, 
sivistysvaliokunnan tai sen jäsenten valmisteltavaksi tai 
toteutettavaksi ehdottamat asiat sekä muut sivistysvaliokunnan 
hallintosäännön mukaisen tai muun vastuun kannalta merkittävät 
asiat. 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Koski Jari 
  
Päätösehdotus Sivistysvaliokunta merkitsee tiedoksi käsitellyt asiat. 
 
Käsittely -  Sivistysjohtaja Jari Koski esitti muutoksia Sivistysvaliokunnan 

kokouspäiviin: seuraava kokous on 22.4 (ei 15.4), 3.6 kokousta ei 
ole. Kevään tulevat sivistysvaliokunnan kokoukset ovat 22.4.2025 ja 
20.5.2025. 

 
Lisäksi keskusteltiin: 

 
 1. Nuorisovaltuuston järjestämästä MV-tapahtumasta. Sivistysvalio-

kunta esittää, että tapahtuman kooste annetaan tiedoksi opettajille 
sekä asioita käsitellään kouluissa oppilaiden kanssa opettajien 
hyväksi katsomalla tavalla. 

 
 2. Meneillään olevista hankkeista sekä hankehauista:  
 Kirjat kotiin (LC Nakkila ja kirjasto), Sydän mielellä -hanke 

omaishoitajille (Sydänpiiri), Kulttuurista virkeyttä ja voimaa 
(Sydänpiiri), Asta ry:n Liikunta on parasta-hanke (työikäiset 
päihde/mielenterveyskuntoutujat). Kiusaamisen vastaiseen työhön 
haettu yhteishanketta OKM:ltä Harjavallan kaupungin kanssa, 
päätös tulee toukokuussa. Harrastamisen Nakkilan mallin 3. -
hanketta haettu helmikuussa, päätökset tulevat toukokuussa. 

 
 3. Varhaiskasvatuksen poikkeustilanteiden raportoinnista. 

Varhaiskasvatuspäällikkö Merja Järvinen kertoi raportoinnin ja 
toimenpiteiden olevan ajan tasalla.  

 
 4. Kokouksessa toivottiin henkilöstön työhyvinvointikyselyä 

tehtäväksi. 
 
 5. Yhdistysten ja seurojen toiminnan yhdistämistä yhdeksi 

toistuvaksi tapahtumaksi esim. kerran kuukaudessa. Tapahtumassa 
voisi olla hyvinvointiin liittyviä teemoja yhdistettynä 
kohtaamispaikkatoimintaan.   

 
 6. Varhaiskasvatuspaikkojen riittävyydestä ensi syksynä. 

Varhaiskasvatuspäällikkö Merja Järvinen kertoi paikkoja olevan 
vapaina tällä hetkellä. 

 



 7. Mahdollisuudesta perustaa varhaiskasvatukseen oma pienryhmä. 
 
Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
 


